



Accent Collection

Fabrics / Tissus

For accent chairs & pillows only.

Pour fauteuils et coussin décoratifs seulement.

Pattern matching as best as possible. | Raccord du motif le plus près possible.

Code	Fabric / Tissu	Colour Couleur	Grade	Code Nettoyage/ Cleaning	Rub Test Frottement	Composition Content
0147-007	Thomas	Bleu Cyan 7	B	S	70 000	100% Polyester
0148-020	Magic	Sand 020	B	WS	30 000	100% Polyester
0148-009	Magic	Orange 009	B	WS	30 000	100% Polyester
0145-040	Poncho	Black 040	C	S	70 000	72% Viscose, 28% Polyester

Soin et entretien

"S" Nettoyez ces tissus avec un dissolvant pur (produits à base de pétrole distillé, Énergine, Carbona, Renuzit, ou tous autres produits semblables) dans une pièce bien aérée. Un nettoyage par un service professionnel est recommandé. ATTENTION: L'utilisation de dissolvant à base d'eau ou à base de détergent peut occasionner un froissage excessif, aussi les taches d'eau demeureront en permanence. Évitez les produits contenant du tétrachlorure de carbone car ils sont très toxiques. Pour éviter les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

"WS" Nettoyez ce tissu avec la mousse d'un détergent à base d'eau ou avec un dissolvant, Engine, Carbona, Renuzit ou tous produits semblables peuvent être utilisés. Un nettoyage par un service professionnel de nettoyage est recommandé. Pour prévenir les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

Care Instructions

"S" Clean this fabric with pure solvents (petroleum distillate-based products, Energine, Carbon, Renuzit, or similar products may be used) in a well-ventilated room. Cleaning by a professional furniture cleaning service only is recommended. CAUTION: Use of water based or detergent-based solvent cleaners may cause excessive shrinking. Water stains may become permanent and unable to be removed with solvent cleaning agents. Avoid products containing Carbon Tetrachloride as it is highly toxic. To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to remove dust and grime is recommended.

"WS" Clean this fabric with the foam only of water-based cleaning agent or with a pure solvent in a well-ventilated room (petroleum distillate-based products, Energine, Carbona, Renuzit or similar products may be used.) Cleaning by a professional furniture cleaning service only is recommended. To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to remove dust and grime is suggested.